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Vragen van het lid Jadnanansing (PvdA) aan de staatssecretaris van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over pre-masters (ingezonden 3 november 
2011). 

Vraag 1
Bent u bekend met het voornemen van de Vrije Universiteit te Amsterdam 
om geen premasterprogramma’s meer aan te bieden?1 

Vraag 2
Zijn er meer instellingen met soortgelijke voornemens? 

Vraag 3
Wat betekent dit voor de kosten die een hbo’er moet maken om een master 
te kunnen volgen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het onwenselijk is dat premasters veel duurder 
worden, omdat het studenten ervan zal weerhouden om verder te studeren? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid met de universiteiten af te spreken dat premasters onder het 
normale collegegeld moeten blijven vallen? Zo nee, waarom niet?

1 Ad Valvas, 27-10-2011, p. 4.
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